
ZAPISNIK 
 
Sa sjednice 3/18 Izvršnog odbora održane 14. ožujka 2018. god. u prostorijama Konjičkog kluba Sokol 
Dupci. Sjednica je započela u 17.00 sati. 
PRISUTNI: predsjednik gosp. Ognjen Preost mr., glavni tajnik gosp. Željko Gagro mr., članovi: gđa. 
Dinka Kovačević, gosp. Branko Kovačić, gosp. Ivan Canjuga, gosp. Mladen Brezić, gosp. Milan Horvat, 
gosp. Domagoj Kindl 
 
Gosp. Preost pozdravio je prisutne i predložio slijedeći: 

    
DNEVNI RED 

 
1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 
2. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika odbora sudaca  
3. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika preponskog jahanja  
4. Plan i dinamika realizacije trening kampova 
4.1. Daljinsko jahanje 
4.2. Preponsko jahanje 
4.3. Dresurno jahanje 
5. Razno 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
AD 1 
Zapisnik s prošle sjednice jednoglasno je usvojen. 
 
AD 2 
Odbor sudaca dostavio je prijedlog Pravilnika Odbora sudaca s određenim izmjenama i dopunama. 
Pravilnik je jednoglasno usvojen uz naknadne dopune i ispravke. 
 
AD 3 
Gosp. Horvat obavijestio je prisutne da su u dresurni pravilnik uvedene manje izmjene i dopune te da 
je uvedeno i parakonjaništvo. Pravilnik je usklađen s FEI pravilnikom. 
Gosp. Horvat predlaže da HKS sklopi sporazum sa HKSOI kako bi svo djelovanje oko parakonjaništva 
preuzeo HKS.  
Odbor za daljinsko jahanje također je predložio izmjene i dopune Pravilnika. Pravilnik je jednoglasno 
prihvaćen. 
 
AD 4 
4.1. 
Gđa. Kovačević izložila je plan trening kampova daljinskog jahanja na hipodromu Zagreb i u Garčinu.  
4.3. 
Gosp. Horvat izložio je plan dresurnih trening kampova. Uz redovne bit će organizirana i 4 kampa za 
potrebe reprezentacije za 10 učesnika pod vodstvom trenerice Liz Eaton. Trenerica Gordana Pavić će 
voditi ostale kampove za redovne natjecatelje koji nisu u reprezentaciji. 
 
Gosp. Preost navodi kako treba i dalje programski i planski raditi na edukaciji natjecatelja i kadrova. U 
Savezu se sve radi organizirano i po planu. Na sve konjičke igre se može ići samo ako se računa na 
nekakve rezultate, a da se negdje ide samo „turistički“ ne dolazi u obzir.  
 



Gosp. Preost je rekao da HKS već ima posložene sve svoje planove, polugodišnje, godišnje, 
dvogodišnje, četverogodišnje, te se na natjecanja jahači šalju ako zaslužuju po rezultatima. 
 
 
AD 5 
Gđa. Kovačević pita zašto IO nije raspravljao o kriterijima za A kategorije natjecanja te napomenula 
da discipline daljinsko jahanje nema na popisu natjecanja koje je odobrio HOO. 
 
Gosp. Preost rekao je da je ured sve dostavio na vrijeme i to za sve discipline te da je stvar HOO-a što 
je od toga uvršteno. 
 
Dokumentacija će biti dostavljena gđi. Kovačević na uvid. 
 
Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda gosp. Preost zahvalio je domaćinu te zatvorio 
sjednicu u 18.00 sati. 
 
ZAPISNIČAR 
Boško Milivojević 


